
Αθήνα, 10.5.1997

Εσωκλείω για προσυπογραφή το διορισμό Ειδικού Γραμματέα Γ.Γ.Α. 
στη Θεσσαλονίκη, για τον οποίο ο Βενιζέλος μου είπε ότι συμφωνήσατε.

Εμμένω να συμφωνώ με το ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. (βλ. σημειώματα Μαντέλη) 
στην αντίθεση διεύρυνσης Γενικών και Ειδικών Γραμματειών. Οι 
δεύτερες δεν έχουν καμία βάση μετά την επαναφορά του θεσμού του 
Γενικού Διευθυντή.

Η τετραμελής επιτροπή ( Λοβέρδος, Φωτιάδης, Κουσουλάκος και εγώ) 
θα γνωμοδοτήσει μέσα στον Μάιο για δραστικό περιορισμό των Γενικών 
Γραμματειών ( το θέμα εκκρεμεί και στο Υ.Σ.) και για την κατάργηση 
των ειδικών Γραμματειών.

Θα δείτε σύντομα αιτήματα και άλλων Υπουργών ( και ας μην είναι 
από Θεσσαλονίκη - κάποιον γνωστό θάχουν για τακτοποίηση ) για 
σύσταση ειδικής γραμματείας “αυτόθι”.

Κατά τα λοιπά ( νομοτεχνικά) η απόφαση είναι Ο.Κ.


